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Pan

Andrzej Buła

Marszałek Województwa Opolskiego 

Za pośrednictwem Przewodniczącego Sejmiku 

Województwa Opolskiego

Interpelacja w sprawie decyzji UMWO dotyczących wycinki drzew w Opolu 

Szanowny Panie Marszałku,

W posiadaniu Komitetu Obrony Pasieki (KOP) są dwie, wydane przez UMWO, decyzje zezwalające na 
wycięcie drzew w okolicach projektowanej kładki pieszo-rowerowej w rejonie ulic Jana Dobrego oraz 
11 Listopada w Opolu:

- pierwsza o sygnaturze DRW.1.7120.140.2017 z dnia 24.10.2017 r.

- druga o numerze DRW.I.7120.185.2017.MA z dnia 08 stycznia 2018 r.

Bardzo proszę o odpowiedź na pytanie, dlaczego wydano dwie różne decyzje? Być może, biorąc pod 
uwagę znaczne różnice w treści, ich podstawą były dwa odmienne wnioski złożone przez Miejski 
Zarząd Dróg? Jeżeli tak, to czy można się z tymi wnioskami zapoznać?

Wyjaśnienia wymaga także kolejna kwestia - dlaczego pierwsza z decyzji ukazała się jeszcze przed 
wizją lokalną, która została przeprowadzona 26.10.2017 (sygn. DRW.1.7120.185.2017.MA)?
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